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§ 3 Begäran om tilläggsanslag 2022 för lokalersättning till 

Internationella Engelska skolan 

 

Etableringen av Internationella Engelska skolan i Trelleborg är ett projekt som saknar förankring, 

behovsanalys och rimliga beslutsgångar. Inte minst gäller detta när vi pratar om lokalersättningen 

som skall täcka mellanskillnaden mellan skolpengen och den faktiska hyreskostnaden för lokalerna.  

Det är intressant att man i sammanhanget för flera år sedan initialt i förhandlingar och byggande har 

lyckats bibehålla samma kompensationsnivå för mellanskillnaden. Det måste nästan vara en unik 

situation. Dock skall vi hålla i minnet att man under flera års tid från styret har valt att vända ut och 

in på allt för att få till stånd en etablering.  

Vi kommer nu att sitta med ett långtidskontrakt som vi har svårt att komma ur. Kommunen skall 

efter alla beslut skapa ett avtal med Internationella Engelska skolan, något som borde ha gjorts innan 

vi fattar beslut. Vi som kommunen subventionerar dessutom inte bara Trelleborgs ungdomar utan 

även alla andra kommuners ungdomar. En andel som i dagsläget vida överstiger andelen ungdomar 

från Trelleborg.  

Vi skall också komma ihåg att vi gör detta under en period som kantas av krav från olika håll om att 

förbjuda vinstuttag i denna typ av verksamhet, förändringar i skolpengen eller rent av att sluta 

acceptera privata bolag att bedriva bildningsverksamhet för ungdomar. Hur gör vi då med den 

subventionering som kommunen står för och med det bygge vi kommer att behöva ta ansvar för 

under en lång tid framöver? 

Därför yrkade vi fortsatt avslag på liggande förslag samt de tilläggsyrkanden som man tog fram till 

mötet. 
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